

8D7N

Amazing CHINA 中国

南宁/桂林/龙胜/阳朔 NANNING / GUILIN / LONGSHENG / YANGSHUO

Tour Code: CLG



China
中国



Elephant Trunk Hills
象鼻山



Rongshanhu Scenic Area
榕杉湖景区



Xiaoyao Lake
逍遥湖



Longsheng Longji Rice Terraces
龙胜龙脊梯田

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Lijiang Cruise Tour
船游漓江



Yao Mountain Scenic Area
尧山景区



Huangluo Yao Village
黄洛瑶寨

精简行程：

第一天 启程 ✈️ 南宁 (机上用餐/晚)

- ☑ 入住酒店

第二天 南宁 🚗 (250公里) 桂林 (早/午/晚)

- ☑ 广西民族博物馆 (周一闭馆)
- ☑ 广西民族村
- ☑ 东盟博览园
- ☑ 榕杉湖景区

第三天 桂林 🚗 (85公里) 龙胜 🚗 (85公里) 桂林 (早/午/晚)

- ☑ 龙胜龙脊梯田
- ☑ 黄洛瑶寨 (不含表演)

第四天 桂林 🚗 (68公里) 阳朔 (早/午/晚)

- ☑ 新十里画廊 (途观)
- ☑ 月亮山 (途观)
- ☑ 银子岩景区
- ☑ 阳朔西街

第五天 阳朔 (早/午/晚)

- ☑ 船游漓江 (福利上下船)
- ☑ 福利古镇
- ☑ 少数民族村落
- ☑ 阳朔篝火晚会

第六天 阳朔 🚗 (87公里) 桂林 (早/午/晚)

- ☑ 象鼻山景区
- ☑ 东西巷
- ☑ 逍遥楼
- ☑ 正阳路步行街
- ☑ 夜观世界第一大人造瀑布 - 漓江大瀑布

第七天 桂林 (早/午/晚)

- ☑ 逍遥湖景区
- ☑ 尧山景区 (含缆车上下)

第八天 桂林 🚗 (250公里) 南宁 ✈️ 回程 (早/午/机上用餐)



✓ 7早餐 / 7午餐 / 7晚餐

风味餐：

- ★ 南宁风味
- ★ 桂林风味
- ★ 龙胜风味
- ★ 阳朔啤酒鱼
- ★ 阳朔农家宴
- ★ 遇龙河高山流水宴
- ★ 桂林地道米粉

观光景点：

南宁

- ◆ **广西民族博物馆** - 广西民族博物馆以收藏、研究和展示广西12个世居民族的传统文化为主要工作任务，同时兼顾对广西周边省份各民族以及东南亚各民族的文化研究、文物资料收藏和宣传展示。
- ◆ **东盟博览园** - 由中国和东盟10国经贸主管部门及东盟秘书处共同主办，广西壮族自治区人民政府承办的国家级、国际性经贸交流盛会，每年在广西壮族自治区的首府南宁举办。以展览为中心，同时开展多领域多层次的交流活动，搭建了中国与东盟交流合作的平台。

龙胜

- ◆ **龙胜龙脊梯田** - 距梯田分布在海拔300至1100米之间，从山脚盘绕到山顶，小山如螺，大山似塔，层层叠叠，高低错落。从高处望去，梯田的优美曲线一条条、一根根、或平行或交叉，蜿蜒如春螺、披岗似云塔，显示了动人心魄的曲线美。其线条行云流水，潇洒流畅；其规模磅礴壮观，气势恢弘，有“梯田世界之冠”的美誉。

阳朔

- ◆ **阳朔西街** - 位于县城中心，全长517米，宽8米，大理石路面，呈弯曲的S形，房屋建筑古色古香，地方特色浓厚。荟萃各种旅游纪念品、小吃于街市。其充满了异国情调的夜景更是风情万种，风俗浓欲，别有一番浪漫情怀。
- ◆ **船游漓江** - 体验“世界上最美丽的地方”船行江中，宛如迎面打开一幅幅奇妙山水画卷，真正体会到“船在江中走，人在画中游”的绝美漓江仙境。参观兴坪码头，您将欣赏到经典的黄布倒影、二十元人民币的背景图，让您沉醉与山水之间。

桂林

- ◆ **银子岩景区** - 银子岩溶洞是典型的喀斯特地貌，贯穿十二座山峰，属层楼式溶洞，洞内汇集了不同地质年代发育生长的钟乳石，晶莹剔透，洁白无瑕，宛如夜空的银河倾斜而下，闪烁出像银子、似钻石的光芒。
- ◆ **象鼻山** - 是桂林山水的代表，桂林城的象征，因整个山形酷似一头驻足漓江边临流饮水的大象而得名，位于桃花江与漓江汇流处，山因酷似一只站在江边伸鼻豪饮江甘泉的巨象而得名，被人们称为桂林山水的象征。
- ◆ **尧山景区** - 海拔909.3，是桂林境内的最高峰，唯一的一座土山。周唐时在山上建有尧帝庙而得名，是桂林人郊游最佳去处和风水宝地，尧山有变幻莫测，绚丽多彩的四时景致而闻名，站在山顶及目四望，山前水田如镜，村舍如在画中，千峰环野。桂林古八景之一。



酒店住宿 (7晚)

- ✓ 南宁浦林菲特酒店或同级 x1晚
- ✓ 桂林天龙湾曼悦酒店或同级 x4晚
- ✓ 阳朔万丽花园大酒店或同级 x2晚



- ✓ 零关税免税城
- ✓ 千年红玉石博物馆
- ✓ 达仁堂

自费项目：梦幻漓江秀 + 竹筏漂流 + 观鱼鹰抓鱼 + 阳朔千古情 + 桂林步行街 + 车游两江四湖 + 赠送桂林夜景 [人民币550/人]

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日，公众假期，天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）以确保行程顺利进行，会或否事先通知。

备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。



Silver Cave
银子岩



Yangshuo West Street
阳朔西街



Night View of Lijiang Hotel Waterfall
夜观飞流直下三千尺之漓江大瀑布

SCHEDULE

D1 DEPARTURE ✈️ NANNING (MOB/D)

- ☑️ Check in to hotel

D2 NANNING 🚆 (250km) GUILIN (B/L/D)

- ☑️ Anthropology Museum of Guangxi (Monday closed)
- ☑️ Guangxi Ethnic Village
- ☑️ China-ASEAN Expo
- ☑️ Rongshanhu Scenic Area

D3 GUILIN 🚌 (85km) LONGSHENG 🚌 (85km) GUILIN (B/L/D)

- ☑️ Longsheng Longji Rice Terraces
- ☑️ Huangluo Yao Village (Exclude show)

D4 GUILIN 🚌 (68km) YANGSHUO (B/L/D)

- ☑️ Ten Miles Gallery (View along the way)
- ☑️ Moon Hill (View along the way)
- ☑️ Silver Cave
- ☑️ Yangshuo West Street

D5 YANGSHUO (B/L/D)

- ☑️ Lijiang Cruise Tour
- ☑️ Fuli Ancient Town
- ☑️ Ethnic Minority Village
- ☑️ Yangshuo Campfire Party

D6 YANGSHUO 🚌 (87km) GUILIN (B/L/D)

- ☑️ Elephant Trunk Hills
- ☑️ East and West Street
- ☑️ Xiaoyao Building
- ☑️ Zhengyang Road Walk Street
- ☑️ Night View of Lijiang Hotel Waterfall

D7 GUILIN (B/L/D)

- ☑️ Xiaoyao Lake Scenic Area
- ☑️ Yao Mountain Scenic Area (Include cable car)

D8 GUILIN 🚆 (250km) NANNING ✈️ ARRIVAL (B/L/MOB)



✓ 7 Breakfast / 7 Lunch / 7 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Nanning Cuisine
- ★ Longsheng Local Cuisine
- ★ Yangshuo Farm Feast
- ★ Yulong River Mountain Hill Water Feast
- ★ Guilin Authentic Rice Noodles
- ★ Guilin Cuisine
- ★ Yangshuo Beer Fish

TOURIST ATTRACTIONS:

NANNING

- ◆ **Anthropology Museum Of Guangxi** - it covers an area of 130 acres and has a total construction investment of about 250 million yuan. The Guangxi Museum of Ethnicities takes the collection, research and display of the traditional culture of the 12 ethnic groups in Guangxi as its main task, and also takes into account the cultural research, cultural relics collection and publicity display of various ethnic groups in the surrounding provinces of Guangxi and various ethnic groups in Southeast Asia.
- ◆ **China Asean Expo** - was jointly organized by the Chinese Ministry of Commerce and the Association of Southeast Asian Nations. The international economic and trade exchange conference co-sponsored by the economic and trade authorities of 10 countries and the ASEAN Secretariat.

LONGSHENG

- ◆ **Longsheng Longji Rice Terraces** - the Longsheng Rice Terraces, also called the Longji Rice Terraces. The terraced fields are built along the slope winding from the riverside up to the mountain top, between 300 to 1100 meters above sea level. Longji terraced Rice Fields received their name because the rice terraces resemble a dragon's scales, while the summit of the mountain range looks like the backbone of the dragon.

YANGSHUO

- ◆ **Yangshuo West Street** - located at the center of Yangshuo County, West Street is the oldest and busiest street in Yangshuo, with a length of about 500 meters and a width of about 8 meters.
- ◆ **Li River Cruise** - endowed with amazing karstic hills, mountains, caves and little streams, the Li River is a perfect place to admire rice paddies, bamboo groves and forests, waterfalls, water buffalos, ancient villages and the symbol of the area: fishermen and their cormorants floating by on bamboo rafts.

GUILIN

- ◆ **Silver Cave** - Silver Cave lies in typical karst landscape, running through 12 hills. The cave is a floor-type cave, with three layers and more than ten scenic spots and different types of stalactites, which are crystal clear and sparkling like silver, giving the cave its name.
- ◆ **Elephant Trunk Hill** - Elephant Trunk Hill is the symbol of the city of Guilin. Elephant Trunk Hill is named after its unique shape of a giant elephant stretching its trunk to Li River and boozing.
- ◆ **Yao Mountain Scenic Area** - Yao Mountain is the highest and largest mountain in Guilin, about 10 km (6 miles) from Guilin downtown. It is mainly famous for the Mausoleums of Jingjiang Princes and the stunning bird-view of Karst landscape in Guilin city.



HOTEL OR SIMILAR (7 NIGHTS)

- ✓ Nanning Pulin Feite Hotel or similar class x1 Night
- ✓ Guilin Tianlong Bay Manyue Hotel or similar class x4 Nights
- ✓ Yangshuo Elite Garden Hotel or similar class x2 Nights



SHOPPING STOP

- ✓ Duty Free Shopping Mall
- ✓ Red Jed Museum
- ✓ Darentang Chinese Medicine Shop

Optional Tour : The Dream Lijiang Show + Bamboo Rafting + Osprey Fish Catching + Yangshuo Romance Show Performance + Guilin Walking Street + Coach Tour Two River Four Lake + FREE Guilin Night Scene [RMB 550/pax]

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

General Information

· 桂林 GUILIN ·



货币 Currency 	Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB 中国元 - CNY 人民币 - RMB	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心, 以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used				
货币兑换率 Exchange Rate 	10 CNY = MYR 6.50 10 元 = 马币 6.50 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	China : +86 中国 : +86				
电压 Voltage 	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"				
时差 Time Different 	China - No time different with Malaysia 中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤。				
气候 Weather 	<table border="0"> <tr> <td><input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 9°C ~ 15°C</td> <td><input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 22°C ~ 28°C</td> <td><input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 26°C ~ 33°C</td> <td><input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 13°C ~ 21°C</td> </tr> </table> <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>			<input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 9°C ~ 15°C	<input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 22°C ~ 28°C	<input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 26°C ~ 33°C	<input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 13°C ~ 21°C
<input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 9°C ~ 15°C	<input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 22°C ~ 28°C	<input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 26°C ~ 33°C	<input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 13°C ~ 21°C				
飞机型号 Aircraft Type 	A330 B737 B787						

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight : 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>

GD Partner: